

Date:03/04/2021

التاريخ: 2021/04/03

تعميم رقم (2021/24) Circular No.

To all entities operating at Kuwait International Airport:-

الى جميع الجهات العاملة في مطار الكويت الدولي:-

Subsequent to our circular (94/2020) dated (12/08/2020) in regards to procedures of aircraft crews, we would like to emphasize on the following: -

الحاقاً بالتعميم رقم (94/2020) بتاريخ (12/08/2020) والخاص بإجراءات اطقم الطائرات، نؤكد على التالي:

Firstly: -

Crews of Kuwaiti airlines companies will be allowed to enter the state of Kuwait after every flight from any destination without presenting (PCR) certificate, with adherence to the periodic test program for the crews to ensure that they are free from Corona Virus in coordination with ministry of health.

أولاً: -
يسمح لأطقم طائرات شركات الطيران الكويتية الدخول الى دولة الكويت بعد كل رحلة قادمة من أي وجهه دون أحضار شهادة فحص (PCR) مع الالتزام ببرنامج الفحص الدوري للأطقم للتأكد من خلوهم من فايروس كورونا وبالتنسيق مع وزارة الصحة.

Secondly: -

The above including aircraft crews arriving from their official training, operational, and accepting/testing new aircrafts duties and what is alike.

ثانياً: -
يشمل ما جاء أعلاه اطقم الطائرات عند عودتهم من مهامهم الرسمية/التدريبية/التشغيلية/استلام وفحص الطائرات جديدة/ ومن في حكمها.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبد الله الفداغي